
  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 5.  9. 2012 ob 15.00 v sejni sobi IJS 

  

Prisotni: A. Fekonja, G. Kramberger, M. Gams, Z. Jernejc, R. Pergarec, A. Štante, M. Štraus, G. Tavčar, D. 
Zupančič 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: I. Falnoga, C. Filipič, J. Jakofčič,  M. Koželj, J. 
Pungerčar, R. Ponikvar, T. Ručigaj, I. Zajc. 

Drugi prisotni: član Upravnega odbora IJS, izvoljen izmed delavcev Instituta, prof. dr. Stanko Strmčnik 

  

Kljub možnosti spremembe sestave UO (Uradni list RS, št. 47-2272/2011) v razmerju 3 : 3 : 3 (3 predstavniki 
vladnih institucij, 3 predstavniki gospodarstva in 3 predstavniki delovnega kolektiva) do spremembe še ni 
prišlo. Močno si želimo, da bi do spremembe sestave v UO prišlo, saj bi kot tretja oseba v UO lahko bila 
voljena oseba iz sindikalnih vrst. Dokler do spremembe v sestavi UO na IJS ne pride, smo na sestankih v 
spomladanskih terminih sklenili, da bomo na seje IO SVIZ občasno povabili člana UO IJS prof. dr. Stanka 
Strmčnika, da nam bo poročal o delu v UO IJS. 

Prof. dr. S. Strmčnik se je našemu vabilu prijazno odzval in poročal o delu UO IJS. 

UO IJS je sestavljen iz predstavnikov gospodarstva, ustanovitelja in Instituta. V sestavi, kakršna je, ima 
potrebno širino in je dorasel nalogi, ki jo izvaja. V zvezi s prisotnostjo predstavnika sindikata na sejah UO 
je pri članih UO prevladalo mnenje, da je potrebno ločiti vloge upravljanja inštituta in vodenja inštituta po 
eni strani, ter zastopanja pravic delavcev po drugi strani, in da mešanje teh vlog ne prispeva k boljšemu 
delovanju  Instituta. V tem smislu so se odločili, da predstavnika sindikata vabijo samo  na tiste točke 
dnevnega reda sej, ki se neposredno nanašajo na problematiko zaposlenih. Čeprav člani UO zastopajo 
različne interesne skupine,  ter se njihova mnenja  tudi kdaj krešejo, so zelo naklonjeni razvoju in 
raziskavam in kot celota vseskozi delujejo pozitivno in v prid instituta.  Med drugim so zavzeli zelo kritično 
stališče do zniževanja dodeljevanja sredstev na IJS še posebej sredstev  za financiranje MR. Menijo tudi, 
da omejevanje finančnih sredstev za raziskave po ZUJF ni dobro, žal pa  je zakon treba izvajati. 

Po junija sprejetem varčevalnem zakonu «ZUJF« so Upravnim odborom dodeljena dodatna pooblastila o 
vodenju javnih zavodov, ki jih po novem morajo izvajati. Ker zakon posega v omejevanje zaposlovanja in 
sklepanja podjemnih in avtorskih pogodb ljudi na javnih institucijah, mora UO IJS podati soglasje za vsa 
nova zaposlovanja in sklepanja pogodb. V UO IJS so zaradi logističnih problemov in specifike potreb 
raziskovalnega zavoda IJS sklenili, da bodo tovrstne zadeve potekale podobno kakor doslej, tj. pod budnim 
okriljem vodstva IJS, vendar je v zvezi s tem potrebno izčrpnejše in podrobnejše informiranje UO. 

Po nekaterih interpretacijah zakonodaje s strani posameznih državnih organov bi lastnina javnih zavodov 
morala biti prenesena v državno last. Problematiko je obravnaval UO IJS, ki se zavzema, da ostane lastnina 
IJS tako kot je, in ne državna. 

Povzetek: Če bo prišlo do spremembe v sestavi UO IJS in da predstavnik SVIZ/IJS ponovno ne bo vanj 
izvoljen, prosimo prof. dr. S. Strmčnika, da nas o delu UO IJS informira tudi v prihodnje. 



  

1.            Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 20. 6. 2012 

Pregledali in potrdili smo zapisnik seje z dne 20. 6. 2012, ki je bil našim sodelavcem že poslan v vednost  kot 
nepotrjen zapisnik v mesecu juniju. 

2.            Tekoče zadeve: 
  

a) Finančno stanje IJS 
M. Gams je poročal, da ima IJS sedaj 1 mio. EUR negativnega salda. Negativno stanje izhaja iz naslova 
neporavnanih ustanoviteljskih obveznosti ARRS do Instituta. 
  

b) Novejši ukrepi, ki jih vlada namerava uresničevati (pokojninska reforma, pogajanja o socialnem 
sporazumu, reforma trga dela, zniževanja plač, odpuščanja …) 
Vlada v septembrskih dneh namerava poslati v javno obravnavo vrsto zakonodajnih sprememb, ki se 
nanašajo na upokojevanje in reformo trga dela. Zavedamo se, da je pokojninska reforma neizogibna 
(daljša delovna doba in višja starost), ne strinjamo pa se z zniževanjem že pridobljenih plačanih pravic 
delavcem (malica, prevoz na delo, dodatek na delovno bodo), vendar gradivo o spremembah še ni na 
razpolago. 
Prva pogajanja s socialnimi partnerji se bodo začela 7. 9. 2012. 
  
Debate o spremembi delovno-pravne zakonodaje bodo zagotovo burne, zato jih bomo budno spremljali 
in bomo s pomočjo socialnih partnerjev branili obstoječe pravice ne glede na težko finančno stanje, ki 
bremeni naš državo. 
  
3.            Solidarnostna pomoč 
  
V mesecu avgustu smo izplačali EUR 400,00 solidarnostne pomoči sodelavcu, ki je imel težko prometno 
nesrečo, doma pa ima nepokretno, hudo bolno ženo, ki je nezaposlena, in osnovnošolskega 
otroka.  Sodelavec sicer za družino skrbi popolnoma sam brez tuje pomoči, sedaj pa tudi sam potrebuje 
pomoč zaradi narave njegove nesreče. Sodelavcu bomo skušali pomagati pri pridobitvi solidarnostne 
pomoči tudi preko OO SVIZ Ljubljana in okolica ter  pomoč Lizinega sklada SVIZ Slovenije. 
  
Dvig solidarnostne pomoči iz EUR 250,00 na EUR 400,00 je bil izglasovan skupaj z letnim poročilom za leto 
2010 in ga je potrdila delovna komisija dne 26. 4. 2011. 
  
V letu 2008 smo izplačali EUR 750,00 (3 osebam) solidarnostne pomoči. 
V letu 2009 smo izplačali EUR 750,00 (3 osebam) solidarnostne pomoči. 
V letu 2010 smo izplačali EUR 1.000,00 (4 osebam)  solidarnostne pomoči. 
V letu 2011 smo izplačali EUR 1.850,00 (5 osebam) solidarnostne pomoči. 
V letu 2012 smo izplačali EUR 1.200,00 (3 osebam) solidarnostne pomoči. 
  
4.          Šolske knjige 
  
V letošnjem šolskem letu (2012/2013) je planiranih EUR 5.000,00 za pomoč pri nakupu šolskih potrebščin, 
ki jih bomo razdelili sodelavcem oziroma takoj, ko bo znano  natančno število šoloobveznih otrok. Delavci 
morajo potrdila o šolanju otrok prinesti do konca spetembra. 
  



5.          Izlet 
  
V jesenskem terminu, konec septembra ali v začetku oktobra, želimo organizirati sindikalni izlet. M. Gams 
je predlagal, da v ta namen izvolimo komisijo. 
V komisijo za izbiro izleta so bili izvoljeni: A. Štante - ZIC, Z. Jernejc - U4, B. Žefran - F8, in D. Zupančič - D. 
Na voljo imamo EUR 1.500,00. Sestanek komisije za izbiro izleta bo 11. 9. 2012, da se dogovorimo o 
podrobnostih. 
  
6.          Razno  (obnovitev pogodb za MGL, SNG, Opera in balet, Atlantis) 
  
Tako kot vsako leto bomo tudi v letošnjem septembru obnovili pogodbe za vse abonmaje, ki so na 
razpolago našim članom, da se bodo še naprej nemoteno kulturno in rekreativno udejstvovali. 
  

Seja je bila končana ob 16.20 

Naslednja seja bo predvidoma  19. 9. 2012 

Sejo je vodil  M. Gams                                                                                                                   Zapisala: Metka 
Štraus 

Ljubljana, 6. 9. 2012 

Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS       
 


